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Ερώτηση

Προς τους κ.κ. Υπουργούς:

- Διοικητικής Μεταρρύθμισης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης

- Υγείας

- Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλισης και Πρόνοιας

Θέμα: Υπάλληλοι του ΙΚΑ τέθηκαν σε διαθεσιμότητα για να μεταφερθούν στον
ΕΟΠΥΥ και τώρα θα εργάζονται στο ΙΚΑ ως αποσπασμένοι υπάλληλοι από τον
ΕΟΠΥΥ!

Με το Ν. 4254/2014 η Κυβέρνηση αποφάσισε τη μεταφορά, μέσω
διαθεσιμότητας, 90 υπαλλήλων του ΙΚΑ – ΕΤΑΜ στον ΕΟΠΥΥ. Η αιτιολογία, όπως
αναφέρεται στο νόμο είναι ότι «με το Ν. 3918/2011 η αρμοδιότητα των παροχών
ασθενείας σε είδος μεταφέρθηκε στον ΕΟΠΥΥ. Ωστόσο οι υπάλληλοι του ΙΚΑ-ΕΤΑΜ
εξυπηρετούν έως σήμερα τους ασφαλισμένους του Ιδρύματος ως προς τις παροχές
αυτές. Συνεπώς κρίνεται σκόπιμη η μεταφορά προσωπικού στον ΕΟΠΥΥ για την
άσκηση των αρμοδιοτήτων αυτών».

Οι 90 υπάλληλοι παροχών του ΙΚΑ τέθηκαν σε διαθεσιμότητα για 1 μήνα, αλλά
η αρμοδιότητα των παροχών ασθενείας σε είδος δε μεταφέρθηκε ποτέ. Αντίθετα, αυτό
το διάστημα οι – ελάχιστοι - εναπομείναντες υπάλληλοι πάσχιζαν να εξυπηρετήσουν
τον ίδιο αριθμό ασφαλισμένων. Και ενώ στις 5/5/2014 εκδίδεται απόφαση του ΕΟΠΥΥ
για τη μεταφορά στις υπηρεσίες του των 90 υπαλλήλων, στις 6/5/2014, με νέο έγγραφο,
ο ΕΟΠΥΥ ζητά οι 90 υπάλληλοι να παραμείνουν στις θέσεις τους στο ΙΚΑ. Οι 90
υπάλληλοι, λοιπόν, μετά από 1 μήνα σε διαθεσιμότητα, αφού έχασαν το 25% του
μισθού τους, επέστρεψαν στις θέσεις τους στο ΙΚΑ, ως υπάλληλοι του…ΕΟΠΥΥ!
Μάλιστα τίθεται ως όριο παραμονής των υπαλλήλων – και φυσικά των αρμοδιοτήτων –
του ΕΟΠΥΥ στο ΙΚΑ «η οριστική επίλυση του θέματος με την έκδοση σχετικής ΚΥΑ
των συναρμόδιων Υπουργείων».

Με βάση τα ανωτέρω ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί:

1) Ποιο είναι το “θέμα” που αναφέρει η Διοίκηση του ΕΟΠΥΥ και πρέπει να
επιλυθεί οριστικά;

2) Γιατί αποφασίστηκε η μεταφορά υπαλλήλων σε φορέα ο οποίος δεν είναι
έτοιμος να τους αναθέσει καθήκοντα;

3) Για ποιο λόγο από το 2011 δεν έχει μεταφερθεί η αρμοδιότητα των παροχών
ασθενείας σε είδος από το ΙΚΑ στον ΕΟΠΥΥ; Ποιο είναι το ακριβές
χρονοδιάγραμμα και σε ποιες συγκεκριμένες ενέργειες θα προβούν για την
επίλυση του θέματος;



4) Με δεδομένο πλέον ότι δεν υπάρχει κανένας σχεδιασμός για την
κινητικότητα των υπαλλήλων, ούτε σχέδιο αναδιάρθρωσης του Δημοσίου,
αλλά πλήρης υποταγή στις επιταγές της τρόικα για απολύσεις –
μετακινήσεις συγκεκριμένου αριθμού υπαλλήλων, χωρίς καμία αξιολόγηση,
σκοπεύουν έστω και την ύστατη στιγμή να επανεξετάσουν το απαράδεκτο
και αντισυνταγματικό μέτρο της διαθεσιμότητας;

Οι ερωτώντες βουλευτές

Στρατούλης Δημήτρης

Ξανθός Ανδρέας

Μητρόπουλος Αλέξης

Ζαχαριάς Κώστας

Καραγιαννίδης Χρήστος

Μιχαλάκης Νίκος

Μπάρκας Κώστας

Μπόλαρη Μαρία

Σταθάς Ιωάννης

Τσουκαλάς Δημήτρης

Χαραλαμπίδου Δέσποινα

Κουρουμπλής Παναγιώτης

Βούτσης Νίκος


